
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 487
van AN MOERENHOUT
datum: 17 juni 2022

aan MATTHIAS DIEPENDAELE
VLAAMS MINISTER VAN FINANCIËN EN BEGROTING, WONEN EN ONROEREND ERFGOED

Tekort aan studentenhuisvesting  -  Overleg en maatregelen

Naar aanleiding van de crisis op de studentenhuisvestingsmarkt nodigde de minister de 
Vlaamse Vereniging van Studenten (VVS) uit voor een gesprek. De minister wil de 
situatie op de markt goed in kaart brengen en plant verder overleg met alle relevante 
actoren.

1. Welke aanbevelingen van de VVS zal de minister vertalen in concreet beleid? Hoe 
zullen die worden vertaald en tegen welke termijn?

2. Met welke andere relevante actoren zat de minister samen of zal hij nog samenzitten 
over deze problematiek? Wat waren de resultaten van die gesprekken? Welke 
concrete aanbevelingen kwamen eruit voort? Stemmen deze overeen met de 
aanbevelingen van de VVS?

3. Welke plannen heeft de Vlaamse Regering met het Vlaams kotlabel als instrument 
voor een betaalbare en uitgebreidere studentenhuisvestingsmarkt?

4. Welke maatregelen worden genomen om de reactivering van leegstand te 
stimuleren?



MATTHIAS DIEPENDAELE
VLAAMS MINISTER VAN FINANCIËN EN BEGROTING, WONEN EN ONROEREND ERFGOED

ANTWOORD 
op vraag nr. 487 van 16 juni 2022
van AN MOERENHOUT

Ik verwijs naar mijn antwoord op vraag om uitleg nummer 3597 van 7 juli 2022 van Kristof 
Slagmulder.


